
Protokoll fört vid styrelsemiite i Sänghs bys samfällighets konstituerande styrelsemöte 2018-Os{2

Närvarande:

David Laurell (DL)

Annika Karlsson (AK)

Christer Andersson, ordförande (CA)

Tobias Jansson

Frånvarande:

Lars-Göran Ihelin

Ny styrelsen 2018

David Laurell valdes som kassör. Annika Karlsson valdes som sekreterare. Tobias Jansson och Lars-Göran Thelin

är suppleanter.

Lampor i marken på torg 1

Faktura har inkommit för uppsättning av lämpa från Ahlsell. Test görs med denna lampa, som har varmvitt

sken, för att utröna vilken typ av lampa vi önskar i framtiden.

Dagvattenbrunn utanför Sånghs byaväg 8

CA kollar situations/detaljplan gällande ansvar för dagvattenbrunnen. Om ansvaret ligger på tiireningen tar CA

fram ett kostnadsförslag.

Telia

Nya avtalet har inte trätt i kraft än beroende på arbetsbelastningen hos Telia. Det gamla avtalet löper tills

vidare. Telia återkommer inom kort med information om tid för övergående.

Information vid grusgångårna Eällande vinterhållning

Rättelse från protokollet frän årsmötet: Marie Svensson tar fram skyltar men styrelsen ansvarar för uppsättning

av dessa.

lnformation gällande avgift

DL skickar ut info till samtliga medlemmar per mail i början av maj.

Middag för avgående styrelsen

Middag planeras någon dag i början/mitten av juni. AK stämmer av tid och restaurangförslag med samtliga.

Nästa möte

Nästa möte planeras till den 16 augusti kl 18.30 hos AK.

Trelleborg 2018-05-08

vid protokollet: Annika Karlsson
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